
PROTOKOLL
för vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförening 
styrelse måndagen den 29 aug. 1949 på Stadion.
Närvarande: Nordlund, Rinman, Extergren, Dunér, 

Garpe och Liliequist.

§ 1. I ordf. Larsons frånvaro öppnade Nordlund sammanträdet 
och begärde protokollsuppläsning från sammanträdet den 
den 18 aug.

§ 2. Beslöts att den passus i ovannämnda protokoll, som av
handlade den ekonomiska Överenskommelsen med fotbolls
sektionen, skulle tillställas denna sektion för dess 
godkännande.

§ 3. Från fotoollssektionen förelåg inbjudan till en ledamot 
av styrelsen att närvara vid sektionens kräftskiva sön
dagen den 4 sept. och utsågs som styrelsens representant 
Bengt Garpe.

§ 4. Diskuterades medlemsregistret och beslöts att ta upp 
denna fråga på nästa sammanträde.

§ 5. Handbollssektionens statförslag presenterades av Åke 
Johansson, som tillsvidare begärde att för sektionens 
säsongstart få disponera från senaste säsongen överblivna 
kr. 600:-, vilket också blev styrelsens beslut. Stat
förslaget i övrigt skulle bli föremål för behandling sam
tidigt med de andra sektionernas anslagsäskanden.

§ 6. Rinman förde på tal skidsektionens stora utgifter för 
interurbasamtal, fotbollssektionens låsarrangemang för 
inre rummet i klubblokalens bottenvåning och boxnings
sektionens omkostnader för förtäring vid föreningens 
årsmöte. I anslutning härtill diskuterades de olika 
sektionernas berättigade behov att disponera klubblokalen, 
vilken fråga skulle ytterligare utredas.

§ 7. Uppdrogs åt Nordlund att ta kontakt med fotbollssektionens 
styrelse för närmare överenskommelse om hur reparations
arbetet med klubblokalen skulle ordnas.

§ 8. Nästa sammanträde måndagen den 12 sept. kl. 17.30


